
Augiášov Deep State chliev vyplavil ďalšie
fekálie, ďalšieho antislovenského
zapredaného psychopata, zoznámte sa s
Káčerom. Profil najnovšieho koňa sion-
globalistov, zástupcu najväčšej nosatej
svetovej mafie a hávede na Slovensku
- CZ24 News | 6. října 2022

SLOVENSKO: Rastislav Káčer pochádza z Novej Bane. Študoval na nitrianskom gymnáziu a
pôvodne chcel byť lekárom. Najprv bol robotníkom v spoločnosti Autosúčiastky Vráble,
neskôr študoval na chemicko-technologickej fakulte. Nasledovalo štúdium medzinárodných
vzťahov, ktoré prerušil v roku 1989 po nástupe na vojenskú službu (červené barety v
Prešove). Prvýkrát navštívil NATO po roku 1991 ako študent. Túto inštitúciu si odvtedy
zamiloval, a aj keď zdanlivo hovorí o jej chybách, prakticky tie najväčšie obhajuje.

 Vyrastal v kresťanskej rodine, bol organistom, chodil do kostola. Napriek tomu, keď mal možnosť
spolu so Štefanom Hríbom prezentovať svoje proamerické hodnoty počas prednášky na
breznianskom gymnáziu pred študentmi, trochu si kopol aj do kresťanských hodnôt Slovákov: „My sa
bojíme inakosti. My sme taký horský národ.“ Nechápe ani spájanie kresťanstva s národom: „Mne
vôbec nie je jasné, čo má spoločné Kristus a národ.“

Káčer začínal ako politický analytik na ministerstve zahraničných vecí. Aj vďaka dobrému vzťahu k
NATO, v ktorého ústredí v Bruseli pôsobil v rokoch 1994 – 1998, sa v roku 2001 stal štátnym
tajomníkom ministerstva obrany (zodpovedal za proces vyjednávania a vstúpenia SR do Aliancie) a
práve on spolurozhodoval o povolení preletu lietadiel NATO bombardujúcich súčasné Srbsko. Po
návrate z Bruselu bol vedúcim štábu pre plánovanie politiky a generálnym riaditeľom pre
bezpečnostnú politiku a mnohostranné záležitosti na ministerstve zahraničných vecí. Neskôr pôsobil
päť rokov ako veľvyslanec Slovenska vo Washingtone a následne od októbra 2013 v Budapešti. „Je to
tak ďaleko, že stav v Maďarsku ohrozuje elementárne princípy fungovania Európy, resp. spochybňuje
hodnotový rámec, na ktorom Európska únia funguje alebo je na ňom postavená,“ vyjadril sa v jednej
z relácií Štefana Hríba. Koncom roka 2019 podala organizácia Hnutie nová jednota na Káčera
trestné oznámenie pre šírenie poplašnej správy o revizionistických snahách vlády Viktora Orbána.

V júli 2008 ho zvolili za predsedu Slovenskej atlantickej komisie (člena Združenia Atlantickej
zmluvy). Prezentuje sa ako odborník na transatlantické vzťahy, obranu a bezpečnosť. Káčer na
Hríbovu otázku, či je rád v NATO, odpovedal cynicky aj zmienkou o bývalej Juhoslávii: „Tam sme sa
chodili pozerať ako do výkladnej skrine. A závideli sme Juhoslovanom, ako sa majú. Tak choďte
dneska do Bosny a Hercegoviny alebo hocikde, a teda neviem, či im je čo závidieť.“ Práve NATO však
v roku 1999, ako to povedal Havel, humanitárne bombardovalo územie dnešného Srbska, kde
zomrelo približne 2500 civilných obetí. Káčer bol v tom čase štátnym tajomníkom na ministerstve
obrany. Jeho reakcia na túto udalosť bola maximálne cynická. Podľa neho nie sme ako Slovensko
spoluvinníkmi zabíjania bratov Srbov, lebo oni nie sú naši bratia. „Dneska ma tá demagógia, že sme
umožnili bombardovať bratov Srbov, dosť vytáča. Po prvé, nepovažujem Srbov o dosť väčších bratov
od Chorvátov, ani Maďarov, Rumunov, Poliakov, Čechov, Nemcov alebo Ukrajincov. Jednoducho,
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Srbi nám nie sú o nič väčší bratia ako ktokoľvek iný, ktorý je okolo,“ povedal Káčer s tým, že zákrok
bol posledným zdvihnutým prstom, ktorý bol však prevedený citlivo. „Bola to operácia letecká, s
istou presnosťou, veľmi málo civilných obetí, rádovo menej, ako si oni spôsobili sami,“ dodal Káčer s
tým, že išlo o správny zákrok, ktorý pomohol. No zároveň priznal, že konsolidačný proces v Srbsku
doteraz neskončil.

Vyjadril sa aj k americkému napadnutiu Iraku v roku 2003: „My sme išli do Iraku, lebo sme si vtedy
povedali, nie je to dobrý nápad, ale cena priateľstva sa meria vtedy, keď ideme aj do niečoho, v čom
si nemyslíme, že je to v tej sekunde najlepší nápad, ale chcem dokázať svojim priateľom, že napriek
tomu som v tejto chvíli s tebou a pri tebe stojím.“ V inej relácii u Hríba absolútne cynicky podporil
zabitie iránskych vedcov: „Motivácia tu je jednoznačná a veľmi jednoduchá. Použiť akékoľvek
prostriedky, ktoré efektívne zabránia vojenskému konfliktu.“

V inej diskusii u Hríba kritizoval bulvárnu a grobiansku politiku – prirovnal ju ku stolovaniu. „Grgám,
prdím, oblievam sa omáčkou, aby som zaujal,“ dodal kariérny diplomat, ktorého  súčasťou slovníka v
rôznych diskusiách sú aj expresívne slová ako hovno či vysrať. Káčer však ku grobianstvu v politike
prispieva sám. Tento „veriaci“ človek dodáva, že organizácia nie je božím dielom, ani sme sa nestali
členmi NATO, lebo nám to chýbalo do filatelistickej zbierky. Alianciu napriek tomu neprestal
obdivovať. Káčer je aj ukážkou obludne neprofesionálnych tendenčných prednášok na pôde
stredných škôl. Na istom gymnáziu sa jeden študent Hríba opýtal, či na diskusiu s Káčerom dovedie
aj druhú stranu, teda odporcov NATO. Hríb mu odpovedal, že ich nepozve, lebo ich názor ho
nezaujíma.

Káčer je čestným predsedom slovenského inštitútu Globsec, ktorý sa venuje otázkam zahraničnej a
bezpečnostnej politiky. Organizuje konferencie Tatra Summit a Globsec Bratislava Forum. Obzvlášť
závažné je, kto je sponzorom týchto podujatí. Výstupy z nich môžu byť ovplyvnené práve nimi.
Partnerom je tretia najväčšia zbrojárska firma na svete – britská BAE Systems, a generálnym
partnerom je ďalšia z obrovských zbrojoviek – americká Lockheed Martin.

Aj Ľuboš Blaha poukázal na financovanie Globsecu, súčasťou ktorého je aj partner podpredsedníčky
Progresívneho Slovenska Ireny Bihariovej Daniel Milo. „Jeho hejty voči Rusku sú na úrovni Adolfa
Hitlera,“ povedal Blaha, ktorý zdôraznil, že peniaze dostávajú aj od ministerstva zahraničných vecí.
Teda od Miroslava Lajčáka, o ktorom sa Káčer vyjadril ako o priateľovi. Výsledkom činnosti Globsecu
bolo aj vydanie analýzy bezpečnostných hrozieb v hybridnej vojne, v ktorej označil za hrozbu aj
Zem&Vek. Blaha pripomenul, že len za jeden rok to bolo dohromady milión eur, pričom organizácia
dostáva aj ďalšie granty a topí sa v peniazoch. Jej jedinou úlohou pritom je mobilizovať verejnú
mienku proti Rusku a tvoriť jednostrannú propagandu NATO.

Káčer sa neraz spomína aj v organizácii Friends of Slovakia, ktorej záväzkom je priateľstvo medzi
USA a SR. S FoS sa spájajú aj také mená ako Pavol Demeš či Ivan Korčok, súčasný veľvyslanec SR v
USA. Káčer je aj súčasťou iniciatívy Srdcom doma, práve aj so Štefanom Hríbom či Pavlom
Demešom. Nechýbajú tu ani mená ako Zuzana Wienk, Fedor Gál, Ján Gordulič, Andrej Bán či Michal
Havran, teda výrazné tváre proatlantickej, liberálnej ideológie a Sorosom financovaného tretieho
sektora.

Citát:

„NATO mi vždy pripadalo ako niečo také poctivé, také mušketierske, ale aj artušovské dokopy.“
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